



THE YEAR AHEAD 展望來年

During 1994/95, we shall complete the refurbishment of our premises in the Queensway Government Offices to provide a more comfortable and user-friendly environment and service to our customers registering documents, paying fees and making searches.

At the same time, our computer system will be enhanced and the public will be able to obtain on-line information about directors of listed companies, persons disqualified from being directors, and documents which have been registered for all companies.

The results of our market survey will be available and will form the basis for the next stage of development planning and to determine which steps the Registry must take to best satisfy customer demand.

Enforcement action, using the new striking off provisions in the Companies Ordinance will proceed at a rapid pace, with a view to completing the exercise in early 1996/97.

本處設於金鐘道政府合署的辦事處，將於一九九四／九五年度內完成改建裝修工程，屆時便可在更舒適及和諧的環境下，向前來遞交登記文件、繳費及查冊的客戶提供服務。

同時，本處亦會加強改善電腦系統，讓客戶直接獲電腦輸送多種資料，如上市公司董事的資料、被取消資格擔任公司董事的人士名單，及各間公司經登記在案的文件等。

本處已進行市場調查，調查結果將作為下一階段拓展計劃的依據，俾決定如何採取適當步驟，盡量滿足客戶的需求。

本處會加快執行公司條例內有關撤銷公司註冊的新條文，以期在一九九六／九七年度初完成任務。